



香港學界體育聯會

THE HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION

香港九龍柯文田迦密村街七號地下及二樓 G/F & 1/F, 7 Carmel Village Street, Homantin, Kowloon, Hong Kong. Website: www.hkssf.org.hk

Head Office

Room 203
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808
E-mail: hkssf@hkssf.org.hk

HK Island & Kln Office

Room 203
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808
E-mail: hkssrc@hkssf.org.hk
hikps@hkssf.org.hk

External Office

Room 201
Tel: 2768 8212 Fax: 2768 4525
E-mail: external@hkssf.org.hk

N. T. Office

Room 102
Tel: 2711 2823 Fax: 2761 4821
E-mail: nts@hkssf.org.hk
ntpsac@hkssf.org.hk

**2020 – 2021 年度中學學界體育比賽
十二月至二月份安排**

鑑於政府宣布由 12 月 2 日起暫停學校的面授課堂及校內活動，直至學校聖誕假期開始，有關十二月至翌年二月份之中學比賽安排議決如下：

1. 取消 12 月舉行的全港學界精英羽毛球和乒乓球（中學組）比賽；
2. 取消 2021 年 1 月 1 日至 2 月 19 日舉行的中學校際體育比賽；
3. 於 1 月中旬再行公布有關 2 月 19 日以後之活動安排；
4. 所有學界體育比賽之最新安排，將以本會官方網頁公布為準。

基於健康安全為首要考慮，希望各參與者能理解有關安排。本會將密切關注疫情之發展而再先行舉辦不涉及身體接觸的個人比賽。

此致

各中學會員學校校長 及 體育科主任

香港學界體育聯會 謹啟

日期：二零二零年十一月三十日

To: Principal and P.E. Panel of all member secondary schools

**2020 – 2021 Secondary Schools Sports Competitions
Arrangements from December to February**

Given that the Government has announced that schools will suspend face to face classes and school activities starting from 2 December until the beginning of school Christmas holidays, the Federation has deliberated on the arrangements of the secondary schools sports competitions from December to February:

1. All Hong Kong Schools Jing Ying Badminton and Table Tennis Tournaments (Secondary Schools Section) scheduled in December will be cancelled;
2. Inter-Secondary Schools Sports Competitions will be cancelled from 1 January until 19 February 2021;
3. Arrangements for activities scheduled after 19 February will be further announced in mid-January;
4. Latest arrangements for all sports competitions will be announced on the official website.

The well-being and safety of all participants is our paramount consideration and we appreciate your understanding. The Federation will closely monitor the epidemic development and once the situation allows, individual sports competitions that do not involve physical contact will first be arranged.

The Hong Kong Schools Sports Federation

Date: 30 November 2020